
                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
 

Uchwała Nr XXXVII/……./2024 

Rady Dzielnicy Aniołki 

z dnia …… 2024 r. 

. 

 

w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Płowce 

 

Na podstawie § 15 ust. 1. pkt 14) Statutu Dzielnicy Aniołki stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 

LII/1188/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 roku (Dz. Urz. Woj. Pomorskiego poz. 2005 

z dnia 30.05.2014 r. z późn. zm.). 

 

Uchwala się, co następuje:  

 

§ 1 

Na podstawie wyników przeprowadzonych konsultacji, dotyczących zmiany organizacji ruchu na 

odcinku ul. Płowce od skrzyżowania z ul. Powstańców Warszawskich do okolicy wyjazdu z bramy 

ul. Powstańców Warszawskich 40, z jednokierunkowego na dwukierunkowy, przede wszystkim ze 

względu na wskazane zagrożenia dla bezpieczeństwa ruchu drogowego, wnioskuje się o zachowanie 

na chwilę obecną dotychczasowej organizacji ruchu.  

 

§ 2 

 

Jednocześnie wnosi się o przyspieszenie terminu remontu całej ulicy Płowce, a nie wyłącznie 

chodników, ze względu na stan zagrażający bezpieczeństwu pojazdów poruszających się po 

uszkodzonej nawierzchni. Jednocześnie tylko kompleksowe przeprojektowanie ciągu chodnik-

jezdnia umożliwi efektywne wykorzystanie powierzchni ulicy do potrzeb wszystkich jej 

użytkowników. 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 



                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
 

 

Uzasadnienie  

 

GZDiZ w odpowiedzi na wniosek o zmianę organizacji ruchu na ul. Płowce, wystosowany przez 

Wspólnoty Mieszkaniowe ul. Powstańców Warszawskich 36,38,40, poprosił o konsultacje z Radą 

Dzielnicy jako przedstawicielem ogółu mieszkańców. 

 

Zarząd zorganizował konsultacje w formie elektronicznej ankiety oraz ogłosił dedykowane 

spotkanie w dniu 13.02.2024 r. W ankiecie wzięły udział 74 osoby. W spotkaniu wzięło udział ok. 

30 osób. 1 osoba przesłała uwagi mailowo. 

 

Wyniki ankiety elektronicznej: 

 


